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Jānis – Sveicināti! Kāpēc Saules lauku

Sveicināti! Kāpēc Saules laukumā nedeg visas gaismas? Kas tā par taupīšanu? Ejot lejā no
TIC puses – puse no laternām nedeg. Pašā saules laukumā viena no trim (lielā) laterna pie
laukuma arī tumša. Mazās baltās laternas vispār neviena nedeg.. Pie skulptūras saules
laukuma galā vispār noņemta? Kas notiek? Variet taču savest visu kārtībā beidzot? Vai
tomēr jāietur esošās pašvaldības tradīcijas par iepirkumu ar visām no tām izrietošajām
sekām?


